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PROTOKÓŁ 0012.6.6.2020 
z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  

w dniu 18 czerwca 2020 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 127 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15.30 – 15.50 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
  

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na dofinansowanie wykonania w roku 2020 prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, 

 
4. Plan pracy Komisji na II półrocze 2020 r.  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 21 maja 2020 r.  
7. Zakończenie posiedzenia 

 
Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Przywitał 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości. 

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty głosami za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

Ad. 3 

3. Sprawy bieżące: 

 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na dofinansowanie wykonania w roku 2020 prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Kultury, Sportu i Turystyki – Ewa Gutowska. Poinformowała, że w uchwale mamy 
parafie, które wskazały zabytki do modernizacji. Miasto dofinansowuje 50% 
właścicielowi zabytku.  

Franek Franciszek 
 - Wszystkie kościoły są zabytkowe w mieście? 
 
Ewa Gutowska 
 - Nie.  
 
Franek Franciszek 
 - Dziwię się, że dofinansowujemy nie nasze mienie.  
 
Ewa Gutowska 
 -  Zgodnie z ustawą miasto udziela dofinansowana, aby zachować walory 
architektoniczne.  Różne podmioty składają wnioski, nie tylko Parafie.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

Ad.4 

Plan pracy Komisji na II półrocze 2020 r.  

Komisja ustaliła Plan pracy Komisji na II półrocze 2020 r.  

Plan pracy stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 5. 

Wolne głosy i wnioski 

Andrzej Matusiak 
 - Jak wygląda sprawa nagród sportowych dla zawodników? 
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Ewa Gutowska 
 - Jeżeli chodzi o nagrody sportowe to mamy środki finansowe w budżecie wydziału 
z przeznaczeniem na nagrody. Czekaliśmy na otrzymanie oryginalnego 
zaświadczenia o sukcesie sportowym jednego z klubów sportowych. Dzisiaj 
wpłynęło takie  zaświadczenie. Na środę planujemy zwołać komisję w sprawie 
podziału środków na  nagrody dla zawodników sportowych i trenerów. Nagrody 
zawsze były wypłacane do końca lipca.  
 
  
Ad. 6 

Przyjęcie protokołu z dnia 21 maja 2020 r.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  

Protokołowała        Przewodniczący Komisji Kultury, 
                  Sportu i Turystyki  

Monika Dulewicz       Mirosław Kolb 
 
 

 
 

 


